

ESBORRANY DE L'ACTA DE LA SESSIÓ DE LA PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE DE LA BATLLÒRIA

Identificació de la sessió:

Data: dimecres 15 de setembre de 2010

Horari: de 21h a 23.30h

Lloc: Seu del Consell de Poble

Hi assisteixen per part de la comissió permanent del Consell de Poble:

Manel Bueno Martínez, en qualitat de President del Consell de Poble

Jordi Gómez, vicepresident del Consell del Poble.

Juan Sanchez, vocal i portaveu de l'Àrea de Serveis Bàsics i Urbanisme

Eudald Puig Serradell , vocal i representant de la Junta de compensació de Royal Park

Jesús Liñan, vocal i portaveu de la comissió de cultura

José Antoni Santos , vocal i portaveu de Àrea de Seguretat Ciutadana

Cristina Galvez , vocal

Pascuala Agulló Barón , vocal

Òscar Rubio, vocal

Dolors Lechuga, regidora de CIU

Esther Prat Ibern, en qualitat de secretària

Públic assistent:

Lluís i Carme Sánchez, de l'associació de la gent gran i Catalina Giol

Ordre del dia:

1. Aprovació, si s'escau de l'acta de la sessió anterior.
2. Informació i valoració de la Festa Major d'Estiu 2010 de la Batllòria
3. Informació sobre convocatòria de la Comissió transversal per a trobar usos a l'espai de l'escola antiga.
4. Control i seguiment de les diferents àrees del Consell de Poble.
5. Varis
6. La veu del ciutadà

Desenvolupament de la sessió:

El president justifica el motiu pel qual s'ha canviat la data de la permanent del mes de setembre; l'1 de setembre s'iniciava tot just la nova temporada i era molt just i precipitat i s'ha esperat al dia 15 per poder fer el tancament de la festa major atès que la comissió de festes es va reunir el dia 14.

S'inicia un nou curs, que serà intensiu perquè acabarà amb eleccions municipals el maig de 2011. La voluntat dels membres del Consell és treballar com fins ara i no barrejar institució amb afers polítics i partidismes.

1. Aprovació, si s'escau de l'acta de la sessió anterior

Esther Prat comenta que s'ha millorat el redactat d'un comentari que Eudald Puig va fer en relació a l'Escola Montnegre i l'aulari. Seguidament s'aprova l'acta.

2. Informació i valoració de la Festa Major 2010 de la Batllòria

El president informa que el passat dimecres 14 de setembre es van reunir representants d'entitats, del Consell de Poble i de l'ajuntament de Sant Celoni per fer la valoració de la Festa Major de la Batllòria. La valoració general és molt positiva; va ser una festa popular, més participada que mai i referent als pobles de l'entorn. Ens hem de felicitar tots i totes dels bons resultats!

És molt positiu el model de festa: tres dies pensant en activitats per a totes les edats: divendres per a joves, dissabte per a tothom i diumenge per a la gent més gran amb molt bona acollida de les sardanes i el concert i ball de la Principal del la Bisbal.

Tot seguit dona la paraula a la Pasquala Agulló, la qual afegeix que el sopar va anar molt bé però cal revisar si cal donar mongetes.

Cristina Gálvez considera que un aspecte a millorar és la difusió de la festa; cal col·locar pancartes per reforçar que la Batllòria està de festa.

El president té interès de puntualitzar tres aspectes de la valoració:

La exhibició dels cossos de seguretat va passar a ser un simulacre i com a president se'n va assabentar casualment, per un policia local, el dia 29 de juliol. Considera que no és correcta que es salti el criteri de la comissió de festes i que no s'hagués comentat a la reunió de tancament de programa.

Així mateix considera que no va ser una activitat adequada per als infants (hi havia el conserge simulant estar accidentat i això no va agradar als nens i nenes).

Cristina Gálvez comenta que van arribar queixes dels pares i mares que alguns infants es varen espantar.

Jordi Gómez diu que els infants estan avesats a veure aquest tipus d'actes i que a ell li varen arribar valoracions positives.

José Antonio Santos opina que el simulacre va tenir imatges impactants. Té una filla de 4 anys i va marxar abans d'hora perquè va considerar que l'activitat no era adequada. Pensa que no va ser una bona proposta d'inici festa.

Jordi Gómez considera que aquest simulacre fet un dia fora de la Festa Major no hi hagués assistit ningú. En tot cas la comissió de festes pot valorar si s'escau fer-ho un altre dia.

Jesús Liñan és del parer que cal valorar l'activitat en global, que es va fer el simulacre i també l'exhibició dels cossos de seguretat i el tomb amb els vehicles.

El president clarifica que no està en contra de l'activitat sinó que no li va semblar adequada l'activitat per un principi de festa; cal plantejar una activitat més lúdica pensant en els infants.

Joan Sánchez conclou aquest primer punt demanant que la comissió de festes valori la idoneïtat de l'activitat o si en el fons només hi va haver un problema de comunicació.

El president opina que l'activitat de la petanca va ser fluixeta; no hi va participar massa gent.

Lluís Sánchez diu que és el primer any i que cal esperar a que es vagi consolidant la proposta. Així mateix comenta que no estava assabentat de la reunió de valoració de la Festa Major.

José Antonio Santos informa que la convocatòria s'ha enviat a tothom de la comissió i qui l'ha tramès és l'àrea de Cultura de l'ajuntament.

En quant al darrer punt que vol valorar el president: la bicicletada de dissabte al matí no es va fer per manca de col·laboradors. Es va substituir per uns jocs infantils però van tenir massa participació; l'any vinent seria bo garantir que hi ha col·laboradors i poder fer la bicicletada.

Així mateix, cal remarcar l'èxit de l'activitat del 4x4, el parc infantil, les sardanes i el concert i ball amb la Principal de la Bisbal, l'orquestra Aquàrium, gimcana... i el canvi encertat de l'activitat de les puntaires.

Agraeix el treball de totes les entitats, els membres del Consell, les persones col·laboradores i els tècnics de l'ajuntament per l'èxit assolit.

Jose Antonio demana fer un darrer incís dels actes que es varen solapar: la inauguració del pas soterrat i la festa escuma.

Jordi Gómez respon que hi va haver un problema tècnic en l'inici de la festa escuma i va començar mitja hora tard i la inauguració del pas també va començar un quart més tard.

Joan Sánchez opina que cal tancar aquest punt, doncs es porten més de 45 minuts de valoració de la Festa Major i considera que molts dels aspectes que s'estan tractant es devien comentar en la reunió de valoració d'ahir.

3. Informació sobre convocatòria de la Comissió transversal per a trobar usos a l'espai de l'escola antiga

El president informa que l'inici de curs a escola nova s'ha fet sense cap incident. L'edifici està molt ben condicionat, amb uns espais amplis i funcionals.

Proposa convocar la constitució comissió transversal per treballar en la proposta de possibles usos de l'aulari. Es fixa la primera reunió per al proper 21

de setembre, a les 20h a la seu del Consell de Poble i es proposa que Núria Vall-Ilosera faci avinent la convocatòria.

4. Control i seguiment de les diferents àrees del Consell

El president comenta que ben aviat s'iniciaran les diferents reunions trimestrals amb les diferents àrees. En breu es concertaran trobades amb Seguretat Ciutadana i Espai Públic.

Per altra banda, recorda que hi ha una reunió pendent del projecte del pla de convivència elaborat amb la col·laboració de DIBA i segurament es convocarà ben aviat. En les sessions anteriors es varen establir punts forts i punts febles en relació a la convivència a la Batllòria i un dels aspectes forts és l'òrgan de participació, aquest Consell de Poble com a l'espai on vehicular les propostes.

El president dona la paraula a Joan Sánchez, portaveu de la comissió de l'Àrea de Serveis Bàsics i Urbanisme.

Joan Sánchez comenta que durant la Festa Major es va inaugura el pas soterrat de la carretera comarcal i ben aviat s'iniciaran les obres del pont de la Tordera, ja s'ha contractat l'empresa que executarà l'obra.

Pasquala Agulló comenta que els llums del pas s'encenen molt tard i caldria que s'obrissin abans.

Joan Sánchez pren nota i diu que ho traslladarà a Espai Públic. Afegeix que també vol demanar a Espai Públic que arreglin els filats que hi ha a la carretera Vella. Així mateix creu que seria bo traslladar la demanda a l'ajuntament que s'arregli el pas soterrat de l'altre costat perquè és tant o més concorregut que l'altre i no està en massa bones condicions.

Jordi Gómez afegeix que és un tema que caldrà parlar amb l'ajuntament de Riells.

Joan Sánchez afirma que així és però que l'utilitzen els veïns i veïnes de la Batllòria i convindria que els dos ajuntaments es possessin d'acord i s'arreglés.

Jordi Gómez clarifica que aquest afer es va tractar en una anterior legislatura i es va aturar.

Joan Sánchez diu que es va aturar perquè semblava que s'havia de construir una carretera variant. L'actuació que cal fer al pas no és molt important; cal millorar les rampes i els accessos.

El president considera que els límits no han de ser un condicionant territorial. Els passos han de ser segurs i accessibles. Considera que és una petició important i molt adequada.

Joan Sánchez comenta que li ha arribat una queixa puntual d'alguns veïns que després activitat 4x4 el carrer va quedar brut durant força dies.

El president diu que aquest tema es va comentar durant la reunió de valoració de la Festa Major i que també hi havia pendent la neteja dels vidres del simulacre. Així mateix també es va comentar que s'ha col·locat grava a la zona de l'escola però l'actuació no ha estat encertada. Hi ha pendent la col·locació barana però cal valorar la idoneïtat.

Cristina Gálvez creu que l'entrada a la Batllòria per la carretera comarcal és poc segura.

El president afegeix que hi ha unes tanca tipus New Jersey que cal treure-les i es va comentar a la comissió de seguretat, són poc segures i generen molt impacte visual.

Òscar Rubio comenta que els veïns del carrer del Rec tenen un solar molt brut i amb problemes diversos. També cal col·locar una placa del carrer.

El president dóna a paraula a José Antonio Santos, portaveu de la comissió de seguretat ciutadana.

José Antonio informa que hi ha hagut actes vandàlics envers els bancs instal·lats recentment: fustes trencades i llençades per l'entorn. Convé fer un manteniment i seguiment perquè sembla que els bancs portin instal·lats 4 ó 5 anys i no pas pocs mesos.

Òscar Rubio considera que el manteniment es fa habitualment però malauradament dura pocs dies perquè ràpidament hi ha alguna destrossa.

Cati Giol es queixa que a la cantonada de carrer Tordera hi ha pedres, excrements... i són responsables els mateixos veïns del carrer.

José Antonio Santos valora positivament l'actuació de sensibilització que s'ha fet al carrer Breda i pensa que es podria fer arreu.

José Antonio Santos informa també que properament es convocarà una reunió de la comissió de seguretat i tractaran, entre altres, de l'increment de 2 policies locals durant l'any 2010. En el web ara per ara no es visualitza la convocatòria.

El president comenta que la comissió està valorant si es torna a fer l'enquesta de seguretat. Té la sensació que aquest estiu ha estat més tranquil en quan a actes vandàlics i incidents. Hi ha la percepció que hi ha més tranquil·litat, més seguretat.

Cati Giol diu que cal un altre escombriaire a la Batllòria, el poble s'està fent gran.

Joan Sánchez considera que el Consell s'ha de plantejar objectius a mig i llarg termini; treballar amb un metge de família, pediatre... en l'anterior legislatura la Providència Creus va fer algunes aportacions molt interessants en aquest tema.

El president creu que és una demanada molt oportuna i que es pot plantejar en el marc de la comissió transversal dels usos de l'aulari.

Jordi Gómez opina que en les sessions de la permanent sovint es tracten temes poc rellevants i la proposta del Joan és molt encertada.

Joan Sánchez afegeix més temes... perquè no es parla dels joves, dels infants... són temes que no es tracten.

El president considera que hi ha projectes senzills d'aconseguir i d'altres més complexes. Properament es treballarà en la proposta de pressupost, inversions i algunes d'aquestes qüestions es poden considerar.

Lluís Sánchez valora que hi ha molts temes del dia a dia que són inevitables però no cal repetir-los i cal treballar en visió de futur.

Òscar Rubio pregunta què passa al pati de l'escola; hi ha alternatives per als infants i joves durant el cap de setmana?

El president diu que hi ha alguns aspectes que es recullen en el projecte de convivència comunitària però que cal trobar alternatives a les necessitats immediates.

Òscar Rubio considera que cal pista de bàsquet... s'han de canalitzar les demandes que fan els joves d'activitats esportives.

Dolors Lechuga clarifica que ben aviat s'iniciaran les obres de les pistes esportives de l'escola.

5. Varis

El president informa que va assistir al dinar de Royal ParK com a representant del Consell de Poble. El veïns i veïnes de la urbanització fa temps que lluiten per regularitzar la situació; la junta de compensació està fent un bon treball per garantir que s'enllestixin els tràmits de recepció.

Eudald Puig explica que els requeriments tècnics que s'exigeixen per part de l'ajuntament són molt feixucs i tenen un cost econòmic important; tot plegat fa que s'endarrereixi la recepció de la urbanització.

José Antonio Santos pregunta si aquestes aspectes tècnics també els ha requerit l'ajuntament de Gualba.

Eudald Puig considera que els dos ajuntaments no s'acaben de posar d'acord els dos ajuntaments i el president fa de mediador. L'Ajuntament de Gualba ha aportat diners, uns 120.000€, per urbanitzar un carrer i una plaça i també ha fet aportacions la junta de compensació. L'anterior equip de govern de l'Ajuntament de Sant Celoni va fer aportacions econòmiques.

Comenta també que hi ha pendent reunió amb tècnics de l'àrea d'entorn i la junta de compensació per veure si els requeriments són prescriptius o es poden prescindir.

Lluís Sánchez comenta que pagava la llum del carrer de la urbanització, fins que no es va recepcionar a l'ajuntament la urbanització.

El president remarca la important tasca que fan els representants de la junta de compensació, perquè hi hagi entesa entre els dos ajuntaments.

El president informa de les festes previstes per a l'any 2011: 26 d'agost (4t cap de setmana) i 16 de desembre (divendres).

6. La veu del ciutadà

Lluís Sánchez comenta que a la carretera vella els cotxes van a molta velocitat fins al carrer Hostalric; cal senyalització per reduir la velocitat.

Pasquala Agulló afegeix que també hi ha excés de velocitat a altres punts.

Dolors Lechuga, en referència als comentaris del president de la Festa Major d'enguany, opina que la Festa sempre ha estat molt participativa, no només des de fa dos anys que sembla que es vulgui desvalorar la feina d'abans i que també era referent a altres municipis.

Afegeix que el president falta a la veritat quan diu que es va assabentar de l'acte del simulacre per un policia local; cap policia local li va comentar res. L'activitat es va acordar conjuntament amb els cossos de seguretat i es va valorar, conjuntament, que fer un simulacre estaria bé. Es una activitat que la mateixa Creu Roja la planteja a vegades per a les escoles. L'activitat va incloure el simulacre i, també, els infants van poder passejar, com d'altres anys, en els vehicles dels cossos de seguretat.

El president diu que es va assabentar de l'acte per una patrulla de la policia local, en data 29 de juliol. Així mateix les famílies tenen dret a manifestar el parer de l'activitat als membres del Consell.

Dolors Lechuga comenta que aquesta informació no és certa i continua, pel que fa a la comissió transversal dels usos de l'aulari, li consta que la comissió s'ha reunit un parell de cops i ella no hi ha estat convidada.

En quant a la recepció de la urbanització de Royal Park, l'ajuntament de Sant Celoni ha tramès la documentació i va més avançat que l'ajuntament de Gualba; tanmateix cal que els dos ajuntaments recepcionin alhora.

Eudald Puig diu que aquest aclariment és correcte però la trava és la constant demanda de documentació i accions que requereix l'Ajuntament de Sant Celoni. L'Ajuntament de Gualbaha tramès per escrit el contracte però l'Ajuntament de Sant Celoni no ha lliurat cap document, sap del cert que hi ha voluntat política de resoldre l'afer.

Dolors Lechuga afegeix que els documents que ha requerit l'Ajuntament de Sant Celoni seran els mateixos que requerirà l'Ajuntament de Gualba; qui determina i valida la recepció és la comissió d'urbanisme de la Generalitat

Pel que fa a les millores de l'accés a la Batllòria i una possible rotonda a la carretera comarcal, és carreteres qui té la competència.

Cristina Gálvez afegeix que hi ha hagut diferents accidents en poc temps i la imatge és poc adequada un pèl "lletja".

El president diu que la gestió amb carreteres serà complicada.

Cristina Gálvez diu que fa poc s'ha fet la rotonda Gualba, perquè no és possible la de la Batllòria?

El president clarifica que la rotonda de Gualba es va fer perquè s'actuava en el pla parcial i va ser una actuació en bloc.

Joan Sánchez comenta que cal considerar que hi ha més població, més moviment de vehicles i molt trànsit.

Cati Giol es queixa de la manca de civisme que hi ha a la zona de camp de futbol i que els cotxes aparquen al carrer Tordera.

Joan Sánchez, com a veí, creu que es pot aparcar on es vulgui sempre hi quan estigui autoritzat.

Òscar Rubio creu que és preocupant el nivell de participació a la comissió permanent.

Dolors Lechuga lamenta haver d'intervenir a la part final de la sessió.

José Antonio diu que és decisió dels membres de la permanent si es deixa intervenir i en quin moment es fa.

Dolors Lechuga lamenta aquest fet perquè es va treballar molt per aconseguir un reglament que garantís la participació de tothom. Hi havia treball de comissions en la qual no assistia la presidenta, es generava debat, es votaven els temes en els plenaris... En aquesta legislatura no ha assistit a cap plenari en el qual es voti. Agrairia que es revisés el reglament per veure si es compleix.

El president diu que el reglament està a disposició de tothom, el tenen tots els membres i està al web. Opina que tots els parers són vàlids i que des de 2005 ha passat de tot. S'ha optat per aquest plantejament de funcionament: comissions de treball on assisteix el president i està dins reglament. Hi ha membres del Consell més involucrats i d'altres no tant, depèn de la disponibilitat i interès.

Jordi Gómez creu que cal revisar el reglament, que sovint se n'assabenta d'alguns temes del Consell pels mitjans de comunicació.

Òscar Rubio pregunta a Joan Sánchez per la participació del Consell a l'anterior legislatura.

Joan respon que hi havia molta més gent com a membre del Consell, ciutadans no tant. Més representants polítics perquè governava un tripartit.

El president recorda que en el ple municipal sovint hi ha molt poca gent, la participació activa és difícil.

Jordi Gómez recorda que venien els representants polítics i tots seien a la mateixa taula.

Dolors Lechuga demana que es deixi parlar a tothom.

El president demana respecte envers al president, càrrec unipersonal.

Jordi Gómez també demana respecte pels estatuts del Consell i els seus membres i demana que a la propera sessió es lliuri la llista de tots els representants.

Sense cap altre punt a tractar, el president dóna per tancada la sessió a les 23.30h.